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Jeg foreslår at styret utvides med en vararepresentant. Se forslag fra valgkomiteen.

Det er viktig at flest mulig landsdeler er representert i styret, spesielt nå med hensyn

til mulige fusjoner som kommer innen vår sektor. Noen har allerede vært gjennom en slik

prosess, som f. eks. UB-TromsØ og Høgskolen i Buskerud og Vestfold.

I deler av landet sliter vi med rekruttering til foreningen, det er spesielt viktig å være synlig

i disse områdene.
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